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Προς:  Τους εκπαιδευτικούς των Σχολείων μας 

Θέμα: Ενημέρωση για τη συνάντηση του Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. με το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας Γονέων της 
Φ.Ε.  

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ - ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ 

Συνάδελφοι, 
Την Πέμπτη 22 Μαΐου 2014, στο χώρο των Αρσακείων Σχολείων Ψυχικού και ώρα 7:00μ.μ., 

έγινε συνάντηση του Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. με το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας Γονέων της Φ.Ε.  Στη 
συνάντηση παρευρέθηκαν από το Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. οι κ.κ. Αρχοντούλα Σαββιδάκη, Αθανάσιος 
Κάμτσιος, Μαρία Λαγουρού, Ζήνα Κωτσοπούλου και Θοδωρής Κόκκοτας και από το Δ.Σ. της 
Ομοσπονδίας Γονέων, οι κ.κ. Ιωακείμ Καλλιβρούσης, Ευτυχία Κωνσταντοπούλου-Κουμαρτζάκη, 
Κλεοπάτρα Ρετζέπη-Γεωργουλοπούλου, Χάρης Μπασδέκης και η κ. Δέσποινα Μουστάκα-
Μανουσαρίδου.  

Η συνάντηση αυτή είναι η πρώτη μετά την εκλογή του Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε., τον Νοέμβριο του 
2013. Κατά  την διάρκειά της, έγινε: 

 Γνωριμία μεταξύ των μελών των δύο Δ.Σ.  

 Ενημέρωση της Ομοσπονδίας, εκ μέρους του Σ.Κ.Φ.Ε., για τη νέα πραγματικότητα,  
όπως αυτή έχει διαμορφωθεί για τους Ιδιωτικούς Εκπαιδευτικούς μετά την 
ψήφιση των δύο τελευταίων νόμων και ειδικότερα την παράγραφο Ζ του Άρθρου 1 
του Ν.4254, που ψηφίστηκε την Κυριακή 30-03-2014 (συν.1 Ν.4254_ΦΕΚ_ Α_ 
85_7-4-2014 - σελ. 1421), και το Άρθρο 48: Ρυθμίζεις Ιδιωτικών Σχολείων του 
Ν.4264: «Άσκηση εμπορικών δραστηριοτήτων εκτός καταστήματος», του 
Υπουργείου Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας, που ψηφίστηκε από την 
Ολομέλεια της Βουλής των Ελλήνων την Τρίτη 6-05-2014 (συν.2 
Ν.4264_ΦΕΚ_Α_15-05-2014 – σελ. 3943). 

 Ανταλλαγή απόψεων και σκέψεων επί θεμάτων που αφορούν και απασχολούν τη 
σχολική κοινότητα των Αρσακείων Σχολείων. 

 Συζήτηση για τη δυνατότητα επιπλέον δραστηριοτήτων εντός των εγκαταστάσεων 
των Σχολείων της Φ.Ε. και 

 Ανταλλαγή απόψεων για το νέο Ωρολόγιο Πρόγραμμα (Διευρυμένο 8ωρο), που 
εφαρμόστηκε στα Σχολεία της Φ.Ε. κατά το τρέχον σχολικό έτος. 

Τέλος όλοι οι παρευρισκόμενοι συμφώνησαν ότι πρέπει να συνεχιστεί ο εποικοδομητικός 
διάλογος μεταξύ της Ομοσπονδίας Συλλόγων Γονέων και του Συλλόγου Καθηγητών της Φ.Ε. και 
δήλωσαν ότι και τα δύο Δ.Σ. είναι στην διάθεση της Φ.Ε. για συνεργασία σε κάθε τομέα που 
αφορά στην σχολική κοινότητα των Αρσακείων Σχολείων. 

Για το Δ.Σ. 
 

 


